
JEGYZŐKÖNYV 
MAGYAR MOZGÁS- ÉS TÁNCTERÁPIÁS EGYESÜLET 

KÖZGYŰLÉS 
 

2022.11.06., vasárnap 16.00 
Helyszín: KMASZC Magyar Gyula Kertészeti Technikum és Szakképző Iskolában  

(1106 Budapest, Maglódi út 8.) 
 
Az ülésen jelen vannak az alábbi személyek: Patkós Balázs, dr. Boros Edit, Lipka Péter, Simon Judit, 
Scholtz Krisztina, Bárdos Adrienne, Campos J. Anna, Hajnóczy Luca, Csontos Zoltán, Szamosi Judit, Vári 
Judit, Szántó Éva, Pászkán-Varga Krisztina, Sinkovicz Éva, dr. Incze Adrienne, Bóta Ildikó, Pethő Adél, dr. 
Vermes Katalin, dr. Toronyai Gábor, Mészár Zsófia, Végh Márta, dr. Korbai Hajnal, dr. Merényi Márta, 
Laczkó Laura, Czukorka Katalin, Rajnoha Szilvia (26 fő) 
 
Az ülésen meghatalmazással jelen vannak az alábbi személyek: dr. Ormay István, Csergőffy Dóra, 
Baumann Fruzsina, Majoros István, Varga László, Hoppál Dorottya, Gaal Ilona, Kéri Georgina, Molnár 
Zsófia, Vetier Anna, Pogrányi Györgyi, Kiss Tibor Cece, Gyulavári Ágnes, Bártfai-Horváth Andrea, Novák 
Géza, Walter Kata, Kálmán Ferenc, Suvada Lívia, Jakobi Nóra, Bársony Krisztina, Endresz Hajna (21 fő) 
 
Vendég: Szügyi Szabina 
 
Levezető elnök a határozatképesség vizsgálata során a megjelentek számára tekintettel megállapítja, 
hogy 16:12-kor a közgyűlés határozatképes. 
 
Levezető elnök neve: Korbai Hajnal 
 
47 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 7./2022. számú közgyűlési határozatát, 
mely szerint Korbai Hajnalt megválasztja levezető elnöknek. 
 
Jegyzőkönyvvezető neve: Szügyi Szabina 
 
47 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 8./2022. számú közgyűlési határozatát, 
mely szerint Szügyi Szabinát megválasztja jegyzőkönyv-vezetőnek. 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők neve: Mészár Zsófia, Bárdos Adrienne 
 
47 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 9./2022. számú közgyűlési határozatát, 
mely szerint Mészár Zsófiát és Bárdos Adriennet megválasztja jegyzőkönyv-hitelesítőnek. 
 
Napirendi pontok 
1. Hírlevél, munkacsoportok beszámolói 
2. TB ügyek 
3. Pénzügyek  
4. Berlini konferencia beszámoló 
5. Szervezetfejlesztés, stratégiai kérdések 
6. Egyéb 
Érkezett kiegészítés tagfelvétellel kapcsolatban. 
 
47 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 10./2022. számú közgyűlési határozatát, 
mely szerint elfogadja a napirendi pontokat a kiegészítéssel együtt. 



 
1. Hírlevél, munkacsoport beszámolók 

 

• Létrejött a Szervezetfejlesztési Munkacsoport (MCS). 

• Felsőoktatás MCS – Bárczisok hirdetik őszre a képzésünket. Honlap/marketing tekintetében 
érdemes lenne foglalkozni ezzel. 

• Belső továbbképzés MCS –Jelenleg két mozgásos alkalom van még tervben. 

• Szeretnék létrehozni a Művészetterápiás Társterületek MCS-t. 

• Cél, hogy olyan MCS-ok működjenek, amit életben tudnak tartani. Jó lenne egy Kutatási MCS 
is.  

• Kamasz-Gyermek MCS –Van ebben egy tisztázatlanság, hogy ez egyben van-e vagy sem. Jó 
lenne tisztázni. 

 
2. TB ügyek 

 

• Belső továbbképzésben eddig 4 alkalom került megtartásra, van még 2 db tervben. Elméleti 
előadások jövőre is lesznek online. Az a cél, hogy ezek visszanézhetőek legyenek. 

• Szükség van a TB adminisztratív ügyeinek nyilvántartására, illetve zoom felelősre. Mindkét 
feladatra keresnek jelentkezőt. 

• Semmelweis Egyetemen pszichoterapeuta képzés – módszerspecifikus 200 óra, klinikai 2 év – 
egyszerre kell elvégezni. Jelenleg az egyesületek együtt gondolkodnak a megoldáson. 

• Az akkreditáció prioritást élvez most az egyesületben. Ezért is tartottak egy kibővített TB ülést. 
Együttműködési szerződést kötnének a Thalassa házzal és a Tündérheggyel. Még kérdés, hogy 
hogyan lesz kompatibilis a Bárczis képzéssel a pszichoterapeuta képzés. 

• Érdemes lenne az óradíjak alakulásával is foglalkozni. Jó lenne erről a honlapon egy „tól-ig” 
javasolt óradíjakról szóló rész. Csoportos foglalkozások csoportvezetői óradíjáról van 
információ már a honlapon, de egyéniről és szupervízióról nincs. Az egyénit nehéz 
meghatározni (körülmények meghatározóak). Infláció kapcsán a meglévőt is érdemes lenne 
felülbírálni. TB fog még erről egyeztetni. 

 
3. Pénzügyek  

 

• Jelentős kiadásnövekedés volt a különböző adózási, árfolyam és inflációs okok miatt. Az 
adózási szabályváltozás miatt gondolkodni kell ezek megoldásán. Illetve várhatóan az állandó 
költségek is emelkedni fognak jövőre. 

• A legtöbb bevétel a tagdíjakból folyik be. Jelentős adomány és adó 1% érkezett. Csekély 
nyereséggel zárult a szakmai nap. Az EADMT konferenciarészvétel eurós kifizetései megdobták 
a költségvetést. Az Egyesület költött stratégia és szervezetfejlesztésre, illetve adminisztrációra. 

 
4. Berlini konferencia beszámoló 

 

• Érdemes lenne egyesületi szinten szabályozni, hogy milyen kiadásokat/hány főnek áll az 
Egyesület a külföldi konferenciákra (előadáshoz kötni) és a küldött gyűlésekre. Az éves 
költségvetés tervezésénél és az erről való közgyűlés szavazásnál kell az adott évben reális 
kiadásokról dönteni. 

• A magyar előadásnak és workshopnak nagyon jó visszhangja volt Berlinben. Sikerült 
kapcsolatokat építeni, felkérés is érkezett, hogy gyermektáncterápiás nemzetközi könyvben 
írjanak az Egyesület szakemberei is. A több kötetesre tervezett sorozat munkacíme, melyet 
Suzi Tortora szerkeszt: A DMT nemzetközi történetének és innovációjának nyomon követése 
csecsemőkkel, gyermekekkel, tizenévesekkel és családokkal. A fejezet megírását összefogó 
koordinátor: Campos Anna. 



 
5. Szervezetfejlesztés, stratégiai kérdések 

 
Az elnök beszámol röviden a szervezetfejlesztési folyamat állásáról. Szeptember 11-én elvégezték az 
egyesület környezet- és helyzetelemzését összeszedve a szervezet belső erősségeit és gyengeségeit, 
valamint a külső környezetből adódó lehetőségeket és veszélyeket. A külső környezetnél vizsgálták a 
társadalmi, gazdasági, szakmai környezetet és a szakpolitikai szempontokat. Összefoglalót küldtek 
belőle a 2022. őszi Hírlevélben. A pozitív (erősségek, lehetőségek) és a negatív oldalak (gyengeségek, 
veszélyek) összevetésével folytatták a munkát. Azzal dolgoztak, hogy a negatív oldalon szereplő 
témákra találjanak megoldásokat a pozitív oldalon. Ezekből aztán stratégiai kérdéseket fogalmaztak 
meg, melyeket közösen átbeszéltek a szervezetfejlesztési csapattal. A stratégiai kérdések megalkotása 
és megválaszolása a középtávú tervezésben segíthet, hogy a következő években mire koncentráljon az 
egyesület. 
Jelenleg 15 stratégiai kérdés van, melyekre mellettük és ellenük szóló érveket gyűjtenek egy Google 
formban. A válaszokat november 18-ig várják a tagságtól. Ezeket az érveket név nélkül fogják 
összesíteni és átbeszélni a november 20-i következő szervezetfejlesztési alkalmon, hogy eldönthessék, 
melyek azok a területek, amelyekkel foglalkozni szeretnének az elkövetkezendő években. A stratégiai 
kérdések mögötti sok gondolat kibontására is kitértek röviden a közgyűlésen, hogy megkönnyítsék az 
érvek gyűjtését azoknak a tagoknak is, akik nem tudtak eddig bekapcsolódni a folyamatba. 
Az elnök végigmegy a kérdéseken közösen a tagokkal. 
 

6. Egyéb 
Van egy jelentkező az Egyesületbe, aki volt már tag és most szeretne újra.  
 
47 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett a közgyűlés meghozza 11./2022. számú közgyűlési határozatát, 
mely szerint elfogadja Hajnóczy Luca tagsági kérelmét. 
 
18:00 Az elnök lezárta a közgyűlést. 
 
Budapest, 2022. november 6. 
 
Jegyzőkönyv-vezető: 
 
 
 
................................... 
Szügyi Szabina 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
..............................................................   ................................................................... 

      Mészár Zsófia               Bárdos Adrienne 
 
 


